
 

ÅRSBERETNING FOR TYRVING IDRETTSLAG 
FOR      VIRKSOMHETSÅRET 01.01.- 31.12.2024 

 

VÅRT SAMFUNNSOPPDRAG OG VISJON  
Tyrving IL's samfunnsoppdrag og visjon er å skape idrettsglede og fremme sportslige resultater 
ved å være en ledende bredde- og toppidrettsklubb i friidrett og orientering, lokalt, regionalt, 
nasjonalt og internasjonalt til beste for våre medlemmer og storsamfunnet. 

HOVEDSTYRET  
Hovedstyret har i 2024 bestått av: 

Leder  Svein Stølen 

Nestleder Camilla Stridsklev 

Medlem Leder orienteringsstyret Svein Jacobsen 

Vara  Leder friidrettsstyret Sverre Alvik 

Vara har møteplikt og talerett 

 

KLUBBHUSSTYRET har i 2024 bestått av: 

Leder  Frode Kamsvåg 

Leder har møteplikt og talerett i Hovedstyret 

Medlem Dag Kolberg 

 

I 2024 er det avholdt 4 ordinære hovedstyremøter hvor oppfølging av økonomien i  gruppene 
og hovedstyret har hatt høy prioritet. 

TYRVING, REPRESENTERT I ANDRE OVERORDNEDE VERV  

Hovedstyret konstaterer med tilfredshet at mange av våre medlemmer også i 2024 
har bidratt i mange viktige tillitsverv innenfor idretten. 

Fra Friidrettsgruppen har følgende representert Tyrving:  

NFIF/statistikk- og rekordutvalget Jo Nesse 
NFIF/dommer- og arrangementsutvalget Heidi Hvistendahl  
AFIK/styremedlem Espen Ødegaard 
AFIK/Kontrollutvalg Kirsten Larsen 

 

Fra O-gruppen har følgende representert Tyrving: 
IOF/IT-commision Henning Spjelkavik 
AOOK/kontrollutvalget Berit Danielsen, Bjørn Henning Grandal 



OPPSUMMERING FRA FRIIDRETTSGRUPPEN  
2024 ble et bra år for Tyrving, preget av arrangementer og vekst i treningsgruppene. Økonomisk ble 
det også et bra resultat. Det gror så godt at vi regner med det bare er et spørsmål om tid før 
elitegruppa også vokser! 
Tyrvinglekene inne og ute var de største siden før pandemien, det ble folkefest både inne i hallen og 
ute på den nye stadion. Inne var det en hektisk helg; vi arrangerte Nordenkampen for Nordens beste 
utøvere samme helg og fikk da sett både topp og bredde. Med to arrangementer samme dag 
utfordrer vi kapasiteten i hallen, men det er jo også moro med mange timer direkte på NRK. 
Sammenlignet med de fleste andre stevner oppfattes Tyrvinglekene som godt og profesjonelt 
arrangert. På arrangementssiden trekker vi også fram Fornebuløpet som hadde god økning i fjor. 
Det er vekst i de fleste treningsgruppene, og spesielt allidretten har fått seg et skikkelig oppsving med 
Cathrine Larsåsen som ny hovedtrener. Vi har også flere andre gode nye trenere; dette er forøvrig 
noe vi jobber mye med – gode trenere gir gode utøvere som trives på trening. 
Vi kunne ønske oss høyere stevnedeltakelse, og elitegruppene er også mindre enn vi håper på,. men 
det ble allikevel både NM gull inne og ute, deltakelse i internasjonale ungdomsmesterskap og para-
VM og Paralympics. Vi ble beste klubb i UM innendørs, men langt bak de andre i senior og junior-NM. 
Selv om vi fortsatt har mange medaljer og gode resultater, er det klart at elitestallen i klubben er 
tynn, og tydelig at for tiden hevder Tyrving seg godt som ungdomsklubb og mindre godt som 
eliteklubb. Vi har forøvrig gode parautøvere, og spennende er det at vi for første gang har fått opp en 
solid gruppe med veteraner/masters.  
I administrasjonen har både Charlotte og Emil fått mer erfaring (begge var nyansatt i 2023), og 
sportslig leder Morten har endret litt på stillingen for å få mer tid i hallen og på banen.  
Økonomisk gikk 2024 bra, med et overskudd på omtrent 280,000. Egenkapitalen er på 1,8 millioner kr 
og anses som tilfredsstillende. 
Avslutningsvis vil jeg rette en stor takk til utøvere, foreldre, tillitsvalgte, trenere, ansatte og alle andre 
som har stilt opp for Tyrving i 2024! 
 
OPPSUMMERING FRA ORIENTERINGSGRUPPEN  
Vårt faste kretsløp Ivar-O-løpet ble arrangert som sprintløp 31 august fra vår friidrettsarena i Bærum 
Idrettspark med til sammen 220 deltagere. Videre har vi arrangert vintergateløp, rekruttløp, 
klubbmesterskap fra Burudvann og Skumringskampen. Rekruttkomiteen har hatt et aktivt år, med 
omtrent samme antall rekrutter som i fjor. Opptil 30 barn har deltatt på rekrutt-treningene. 
Utfordringen videre blir å beholde interessen fra de barna som nå er med. Tyrving markerte seg 
gjennom året som en av landets beste orienteringsklubber, med gode resultater i både nasjonale og 
internasjonale stafetter.  
• Tyrving vant 15-stafetten, hadde beste 2. lag og 3. lag som gjennomførte 
• Tyrving 1.lag ble nummer 22 og Tyrving 2. lag ble nummer 157 ved 25manna 
• Damelaget ble nr. 24 og 19 i hhv 10mila og Jukola 
• Herrelaget ble nr. 6 og 17 i hhv 10-mila og Jukola 
• Jo Forseth Indgaard sin NM-bronse på ultralang ble klubbens beste resultat i årets NM 
• Wilma Stopar og Silje Egeberg med sterke prestasjoner under HL 
• KM-medaljer til mange av våre ungdommer  
 
Flaggspretten turorientering ble i 2024 arrangert for 53. gang. Flaggspretten var i 2024 landets nest 
største turO-arrangør med 1.347 registrerte deltakere og 91.175 postregistreringer. Deltakerantallet 



er omtrent det samme, mens antall postregistreringer er ca. 6,5% lavere og antall solgte karthefter 
(798) er ca. 9,5% lavere enn 2023. Tyrving har også, for 9. gang, gitt et mosjonstilbud i nærområder 
gjennom foreningen «Stolpejakten» og deres app-løsning. I 2024 benyttet Stolpejakten en del av de 
samme postene som Flaggspretten turO. Deltakelsen har aldri vært høyere; 3.956 personer har 
registrert til sammen 71.559 stolpebesøk på årets 41 stolper. Foruten å være et meget godt besøkt 
aktivitetstilbud til de som ønsker orientering og postjakt uten tidtaking, så gir dugnadsarbeidet i 
Flaggspretten turO og Stolpejakten et betydelig bidrag til o-gruppas økonomi. 

OPPSUMMERING FRA KLUBBHUSSSTYRET 
Klubbhusstyret har bestått av leder Frode Kamsvåg og medlem Dag Kolberg. Aktivtetsnivået på 
klubbhuset i 2024 har vært mye bedre enn på flere år. Nå er det aktivitet i klubbhuset nærmest 
hver dag hele uken, noe som også har bidratt positivt i form av økte leieinntekter. 4 dager i uken er 
det en ny oppstartet brasiliansk jiu-jitsu forening som leier, lørdager en øst-asiatisk kampsport-
forening og Bærumsvømmerne leier kontoret i 1.etasje på fast basis. I 2024 har det vært gjort noe 
forefallende løpende vedlikehold, men ingen store investeringer. Kommunen oppdaget våren 2024 
en lekkasje under klubbhuset, som vi ble bedt om å undersøke, noe vi gjorde, men viste seg å være 
falsk alarm. Kostnaden for denne undersøkelsen har vi måttet ta inntil videre, men det jobbes med 
å få dette refundert av kommunen. Prioriterte vedlikeholds- og oppgraderingsprosjekter i 2024 er 
å erstatte ødelagt badstueovn, samt maling innvendig. Vi har et godt fungerende klubbhus som ser 
ut til å bli værende på Kadettangen i overskuelig fremtid. Viktig å fortsatt sette søkelys på å få inn 
nye leietakere som sikrer inntekter og større handlefrihet til videre vedlikehold fremover. 

ADMINISTRASJON  
Emil Ahlbäck er daglig leder for Tyrving IL med ansvar for regnskapsføring for gruppene og 
hovedstyret samt konsolidert regnskap ved årsskiftet og medlemsregistrering. Daglig leder 
utarbeider også søknader om offentlige tilskudd. 

MEDLEMSUTVIKLINGEN  
Oversikt over medlemsutviklingen de siste ti årene viser følgende tall: 

 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Medlemmer pr. 31.12. 923 972 966 1027 1025 1015 936 908 959 914 1028 

 

Fordelingen av medlemmene på alder viser følgende: 

 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Antall medlemmer 0-12 år 239 294 271 292 329 291 214 226 267 268 442 

Antall medlemmer 13-19 år 261 262 278 256 250 265 258 216 222 187 157 

Antall medlemmer fra 20 år 423 416 417 479 446 459 464 466 470 461 429 

Gruppevis fordeling: 

 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 

Friidrett 618 629 627 667 661 650 588 553 618 556 653 



Orientering 328 353 339 360 364 365 360 360 345 355 375 

 

INFORMASJONSVIRKSOMHET  
Påmeldingsprogrammet Spond brukes nå aktivt av både friidrett- og orienteringsgruppen. Her 
kan man se informasjon om treningene, samt registrere påmeldinger. Dette er et nyttig 
verktøy for trenerne. Vår opplevelse er at de aller fleste aktive medlemmer nå har Spond og 
bruker dette til å få informasjon om treningene. Tyrving gikk i 2024 over til å bruke Spond 
også som medlemssystem. 

Utover Spond har klubben internettsider som brukes som publiseringsverktøy. Her publiseres 
mer overordnet informasjon, tilgjengelig for alle klubbens medlemmer. Det finnes også 
diverse Facebook-sider hvor informasjon rundt aktivitet i Tyrving formidles.  

POLITIATTESTER  
Hovedstyret har ansvar for at gruppene sørger for politiattest for alle trenere og andre med 
kontakt med barn og ungdom. Klubben forlanger, som pålagt fra Norges Idrettsforbund, 
politiattest fra alle som utfører oppgaver som innebærer et tillits- eller ansvarsforhold overfor 
mindreårige eller mennesker med utviklingshemning. Arbeidet med innhenting av politiattest 
foregår fortløpende gjennom året når nye tillitsvalgte og/eller trenere kommer til. 

KONKLUSJON 
2024 har vært nok et godt år for Tyrving IL. Det er mange som bidrar med vilje, humør og energi. 
Det er på sin plass med en ekstra takk til alle våre aktive som representerer Tyrving IL på en 
utmerket måte. Det betyr mye for klubben og oss alle. 

Vi vil også takke alle som har hatt tillitsverv i 2024 og alle som har bidratt til gjennomføringen av 
treningsaktivitetene, og til store og små o-løp, friidrettsstevner og andre aktiviteter i Tyrving IL‛s 
regi i dette året. Dette var nok et år hvor vi virkelig trengte at dere bidro.  

En stor takk overbringes herved også til våre samarbeidspartnere, sponsorer og annonsører for 
verdifull støtte. Deres tilskudd gir et grunnlag for at vi blant annet også framover kan tenke 
offensivt og legge aktive planer for våre utøvere topp og bredde i årene som kommer. 

Vi vil takke Morten Jensen, Kenneth Buch, Charlotte Lund og Emil Ahlbäck for vel utført arbeid, 
positiv holdning og meget godt samarbeid dette året.  

 
Sandvika, 27.02.2025 

Svein Stølen          Camilla Stridsklev    

 

Svein S Jacobsen         Sverre Alvik Frode Kamsvåg 


